
Møteinnkalling                       Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 3. februar 2022 

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: ZOOM 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 
NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 
tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Jon-Emil Steine, Synne Solli Nygjelten, Marita Remøy, Jens Ruud Bunkholdt, Karianne Røren Kleven, 
Kristine Sandland Kristensen, Magnus Stuwe-Hall, Lars Magnus Burø, Stina Sveen, Johanna Ellefsen, Simen 
Klausen, Oda Bjerkehagen 

 

SAKSLISTE 

14/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes 

 

15/22 Leder 

Æresmedlem v/Jon-Emil 

- Ønsker å opprette æresmedlemkomité dette året. Det er per nå ikke fastsatt i vedtekter 

hvordan komitéen skal opprettes. Tidligere har dette blitt gjort ved at to, én 

stemmeberettiget og én vara, fra hver komité sitter i æresmedlemkomitéen.  

- Styret stemmer over å opprette æresmedlemkomité. 11 ja, 1 avholdende. Vedtatt.  

- Styret stemmer over forslag om hvem som skal sitte i komitéen. Enstemmig vedtatt av 

styret:  

o To representanter fra hver komité, der kun én er stemmeberettiget. Medlemmene 

som representerer komitéene kan ikke sitte i styret. To representanter fra styret, 

kun én er stemmeberettiget. Aktivitetsansvarlig stiller som representant for 



aktivitetsgruppene. I den totale sammensetningen av æresmedlemkomitéen må 

minst én være 1./2.klassing og minst én være 3./4./5.klassing. 

- Tidspunkt for å presentere nye æresmedlemmer avtales senere. Foreløpig forslag er 

immatrikuleringsballet.  

- Komitéledere sprer ordet til sin komité. 

LFF-møte v/Jon-Emil 

- Jon-Emil har vært på møte med LFF – Linjeforeningsforumet på Dragvoll. Mange 

linjeforeninger sliter nå økonomisk, men dette gjelder ikke Erudio. 

- Lærdom fra møtet: det er viktig å lese kontrakter nøye, gjerne av flere i styret. Avklare 

frister for avbestilling tidlig.  

- LFF skal forsøke å opprette kurs om kontrakter og samarbeid i løpet av semesteret. 

Temadykk v/Jon-Emil 

- Jon-Emil har vært på møte med ILU om temadykk. ILU arrangerer faglige seminarer 

for tilhørende studieprogrammer. 17.februar vil det være temadykk om 

kontaktlærerrollen. 

- Erudio kan bidra med å promotere bedre arrangementene bedre. 

- Forslag til temadykk som kan videreformidles til ILU: håndtering av mobbing, 

håndtering og forebygging av spiseforstyrrelser, kurs i hvordan oppdage selvmordsfare 

og konflikthåndtering med elever. 

- Jon-Emil oppretter tråd på Slack for å ta imot forslag og tilbakemeldinger. 

Erudio sin 17-års dag v/Jon-Emil 

- Erudio feirer 17 år 17.mars – det må feires! 

- Forslag om kake på Dragvoll eller Kalvskinnet og bursdagsfest på Dragvollkjelleren. 

- Koskom tar ansvaret for planlegging. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Bli frisk og dra i møter  

 

16/22 Nestleder 

Kontor v/Oda 

- Utkast til søknad om fristasjon er ferdig og ligger på disk. Ønsker tilbakemeldinger fra 

styret før søknaden sendes inn. 

- NTNU Eiendom har ikke tildelt Erudio fristasjon tidligere, dagens kontor er ordnet av 

HF. Oda og Jon-Emil skal forespørre møte med SU, HF og ILU for å se på mulighetene 

for oppgradering av dagens kontor. 

- Jon-Emil og Oda har startet å rydde kontoret for å gjøre det klart til bruk.  

- Stort ønske om åpent kontor. Plan for kontorvakter fylles inn når kontoret er klart, nå 

med ønske om at også komitémedlemmer tar noen vakter.  

 

 



Oppbevaring av utstyr v/ Oda 

- NTNUI Volleyball har fått nytt skap på idrettssenteret, så Erudio kan ta over deres 

gamle. Venter på klarsignal om at skap kan tas i bruk. 

- Inventarliste og utstyrsliste gås gjennom når kontoret klargjøres. 

Komitéopptak v/Oda 

- Gjennomgang av årets komitéopptak. Bra antall søkere, men hovedsakelig kun til 

koskom og arrkom. Alle komitéledere er likevel positive til komitéenes drift og 

muligheter dette semesteret, men håper på søkere til alle komitéer ved neste opptak. 

Oppdatering av tiden fremover v/Oda 

- Sende søknad om fristasjon 

- Kontakte institutter og fakulteter angående kontor 

- Rydde dagens kontor og få oversikt over utstyr 

 

17/22 Økonomiansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Simen 

- Jobbe med søknad til SIT.  

- Avtale møte med økonomiansvarlige i komitéene. 

Søknad om penger v/Simen 

- Skal søke penger fra SIT. Alle komitéer må finne ut hva de ønsker og trenger støtte til 

for hele 2022. 

Økonomiansvarlige i komiteene v/Simen 

- Ønsker at alle komitéer har en økonomiansvarlig og videreformidler navnene til Simen. 

Antall komitémedlemmer og opptak til høst med tanke på bevertning v/Simen 

- Bevertningspengene til komitéene fordeles ut fra antall hoder per komité. Send inn 

antall i komitéene til Simen nå. Simen lager en tråd på Slack.  

 

16/22 Arrangementsansvarlig 

Post-praksis fest for 4. klasse dato 

- Arrkom planlegger post-praksis fest 22. eller 23.april og ønsker å samarbeide med 

Spanskrøret.  

Beerpong turneringer utover semesteret  

- Foreløpig er det satt opp to beerpong-turneringer denne våren. Ønsker å ha sammenlagt 

seier av de to turneringene.   

- Forslag fra styret: torsdager og onsdager kan også vurderes til slike turneringer 



Strikk og drikk 

- Det er planlagt strikk og drikk på Mormors 24.februar. Maksbegrensning på 20 

personer. Koskom overtar arrangementet fremover. 

Arrangement i stedet for Åre 

- Det planlegges Vårleker 5. eller 26.mars. Tidspunkt og planer for gjennomføring blir 

mer sikkert til neste møte 

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne 

- Ha første komitémøte på mandag. Har tatt opp ti komitémedlemmer. 

- Datoer til immball og halloweenfest er satt opp 

 

18/22 Redaktør 

Antall Ugleposter 

- Dette semesteret vil det publiseres én Ugleposten. 

Velkomstbrosjyre m/fadderkomité - samarbeid? 

- Ønsker samarbeid mellom fadderkomité og redaksjonen for å planlegge en brosjyre som 

gis ut i fadderuka. Positiv tilbakemelding fra faddersjefer. 

Evt. andre samarbeid- koskom/redaksjonen 

- Ønsker samarbeid med redaksjonen og koskom. F.eks. at koskom selger vafler mens 

redaksjonen står på stand for å snakke mer med medlemmer. Positivt svar fra 

sosialansvarlig. 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne  

- Første komitémøte gjennomført og de to neste avtalt 

- Redaksjonen skal møtes for noe sosialt 

- Ønske om at styret fyller på stativet med Ugleposten ved behov 

 

19/22 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- De bestilte koppene er levert. Gamle vervugler blir prioritert. Ønsker å dele ut på 

kontoret, men må muligens få hjelp av styret til det. 

- Skal forsøke å fremme forslag om medlemsgensere ved neste styremøte. 

- Ros til styret for god bruk av flytskjemaet. 

 

 

 



20/22 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Skrivestue tirsdag 8.februar på Kalvskinnet. FUL har gitt 6000kr i støtte til skrivestue i 

2022.  

- Rollene i fagkom er utdelt. 

Meg fremover 

- Drar snart til York på studietur. Nestleder i fagkom stiller på neste styremøte. 

Hjelp til quiz <3 

- Får hjelp av flere til å gjennomføre førstkommende quiz. 

Møte med Spanky og SALT 

- Har hatt et effektivt møte med fagansvarlige i Spanskrøret og SALT om samarbeid 

fremover. Utover blir det seminar 1.mars. ILU godkjente ikke søknaden om støtte. Det 

planlegges felles quiz, usikkerhet rundt dato. 

- ILU har invitert til Hackaton 18. og 19.februar. Venter på mer informasjon. 

- De tre fagkomitéene i Erudio, Spanskrøret og SALT skal møtes i Stuggu 23.februar.  

 

21/22 Faddersjefer 

Oppdatering av tiden fremover v/Magnus og Lars Magnus 

Samarbeid med Spanskrøret om lektorlekene 

- Allerede i prat med faddersjef i Spanskrøret. Søknad om støtte til lekene er allerede 

sendt inn. 

I gang med opptak til komiteen og faddere/gruppeledere 

- Har startet opptaket til komitéen. Per nå har 90 søkt som faddere og 14 til fadderkom. 

Alle fag er greit representert utenom tysk og fransk. 

- Håper på komitémøte neste uke samt ha bli-kjent-fest. 

 

22/22 Informasjonsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

Oppdatert nettside 

- Har arbeidet med nettsiden den siste tiden og oppdatert informasjon. Navnelister for 

komitémedlemmer unngås.  

Styrebilda! 

- Alle har svart i doodle, men det er vanskelig å finne et tidspunkt som passer for alle. 

Marita og Johanna avtaler tidspunkt og deler med resten av styret. 



Presentasjon av styret på IG 

- Styret skal presenteres på IG de to kommende ukene. Johanna lager tråd på Slack om 

hva som skal publiseres og når. Ønsker også innspill fra styret om presentasjonene. 

Inkludere medlemmenes stemme og ønsker: svar fra instagram  

- Onsdag 2.februar ble det lagt ut spørsmål til medlemmer på IG. Mottok flere gode 

innspill om ønsker til arrangementer og aktiviteter dette semesteret. Blant annet 

klesbyttedag, stipendpils, isbading, fjelltur og ukentlig trening på Dragvoll. 

Komitéledere tar med seg innspillene til komitéene sine. 

- Skal fortsette å legge ut i løpet av semesteret for å få innspill fra medlemmene. 

 

23/22 Aktivitetsansvarlig 

Ingen i styret av Korrektur er medlemmer v/Kristine 

- Ingen i Korrektur sitt styre er medlemmer. Lite oppslutning ved valg av nytt styre gjorde 

at det ble sånn nå.  

- Fremover må det fokuseres på at dette var et engangstilfelle i en oppstartsfase. Styret er 

enig i at det må tilstrebes å ha medlemmer i styret. 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Ordne med logistikk og økonomi til volleyballturneringa 5.mars. Mer detaljer blir klart 

neste uke. 

 

24/22 Sosialansvarlig 

Hyttetur 

- Styret skal på hyttetur 18.-20.mars. Sted er avtalt. 

Fest med Dragvollstyrer 26.Februar?  

- Forslag om fest med andre linjeforeningstyrer på Dragvoll på Dragvollkjelleren 

26.februar. Ønsker å invitere tre andre styrer på Dragvoll, per nå fra geografi, psykologi 

og statsvitenskap. 

Kalender for sosiale aktiviteter for styret våren 2022 

- Planen for styrets sosiale aktiviteter er snart ferdig. Legges ut på disk når den er klar. 

- Skal starte organiseringen av 4-stjerners middag så raskt som mulig.  

Oppdatering av tiden fremover v/Stina  

- Legge ut kalender for sosiale aktiviteter på disk 

- Booke hytte til styretur 

- Ha første møte med koskom 

 



25/22 Eventuelt 

Vedtekter v/Jon-Emil 

- Nettsiden er oppdatert med de nye vedtektene, så det er viktig at styret holder seg 

oppdatert på dem. 

Erudiouke/helg v/Oda 

- Lufter idé om å ha en helg eller uke hvor det arrangeres mye av komitéene for å rette 

mer fokus mot Erudio og gi et bredt tilbud til medlemmene. Positiv respons fra styret. 

- De ulike komitéene og aktivitetsgruppene planlegger noe uka Erudio fyller 17 år. 

Presenterer planer på neste styremøte. 

Salt/abakus/delta-ball v/Johanna 

- Johanna ønsker tilbakemelding fra styret om oppmøte på eksterne ball. 

Påmeldingsfristene nærmer seg. 

Bytting av koder v/Jon-Emil 

- To koder skal byttes – til kontoret og en kodeboks. Jon-Emil ordner nye koder. 

Møteplan v/alle  

- De to neste styremøtene blir 17.februar og 3.mars. 

Møtekritikk v/alle 

- Ros: effektivt møte.  

- Ris: følge møteinnkallingens rekkefølge.  

 

Møtet er hevet 20.15 

 


